

KANSER PAYUDARA

95% pesakit kanser payudara peringkat awal boleh diubat dengan Homeopathy. Rasa sakit mencucuk seperti jarum atau sengat lebah adalah tanda awal penyakit kanser payudara. Jika anda merasa sakit sedemikian itu petanda awal anda akan mengidap kanser payudara. Hal ini disahkan lagi jika anda atau keluarga anda mempunyai penyakit berikut; lelah, diabetis, kanser, migraine, resdung, bengkak tonsil, SLE, G6PD, alergi, eczema, jantung, berlubang, T.B, sembeli, dan lain-lain (penyakit diatas adalah penyakit serumpun dengan penyakit kanser payudara). Jangan tunggu sehingga ketulan keras muncul. Segera berubat bila anda merasa sakit mencucuk biar pun tidak ada ketulan muncul pada gambar x-ray. Rawatan awal lebih mudah, murah, berkesan dan dapat menyelamatkan nyawa.

HEPATITIS DAN HIV POSITIF

Pendapat hepatitis dan HIV positif tidak ada ubat tidak benar! Paling menarik 75% pengidap hepatitis terdiri dari mereka yang gemar memakan jerang. Terutama kerang bakar. Berhati-hati bila memakan kerang. Pengidap hepatitis dan HIV positif mendapat respon yang baik bila dirawat dengan Homeopathy. Undang-undang Malaysia tidak membenarkan mana-mana pihak mendakwa dapat menyembuhkan hepatitis dan HIV positif. Oleh itu Homeopathy merawat dengan berkesan tetapi tidak mengistiharkannya.

GOITRE (BEGUK)

70% pesakit Goitre yang perlu dibedah dapat dirawat dengan berkesan oleh Homeopathy. Goitre boleh susut semula ke saiz asal melalui rawatan tanpa pembedahan. Wanita yang tidak gemar minum susu dan makan makanan laut serta menaruh perasaan marah, kecewa dan tidak puas hati pada kekasih, keluarga, suami, rakan, majikan dan sebagainya seringkali mengidap penyakit serius ini. Goitre boleh terjadi kerana tekanan emosi. 75% pesakit goitre wanita mengalami tekanan emosi. Jika anda menghadapi masalah di atas, cuba Homeopathy dan lihat sendiri kesannya.

LELAH

Kenyataan penyakit lebah tidak ada ubat tidak benar! Semua pesakit lebah tahu penggunaan inhaler dalam jangkamasa panjang memudaratkan kesihatan. Tetapi mereka tidak tahu bagaimana hendak melepaskan diri cengkamannya. Pengalaman dan perangkauan menunjukkan 95% pesakit lelah dewasa dan kanak-kanak tidak lagi menggunakan inhaler setelah mendapat rawatan Homeopathy yang betul. 75% pesakit dapat memakan ais krim dan memakan sejuk yang lain dengan bebas tanpa mudah mendapat lelah setelah mendapat rawatan Homeopathy. Untuk membuktikan kenyataan ini tidak benar, cuba Homeopathy.

RESDUNG DAN ALLERGI

95% resdung berulang semula selepas dibedah! Ini adalah fakta. Kenyataan alergi tidak ada ubat juga tidak benar! Resdung dan alergi adalah penyakit keturunan yang diwarisi. Ia serumpun dengan penyakit Kanser, Lelah, Migrain, G6PD, SLE, Diabetis, Jantung Berlubang, Leukemia, Sembelit kronik dan lain-lain. Homeopathy merawat penyakit keturunan hingga ke akar umbi, 95% pesakit resdung dan alergi boleh memakan makanan laut seberapa banyak yang mereka suka dan terdedah kepada habuk tanpa mendapat resdung dan alergi setelah mendapat rawatan. Ini adalah fakta.